
Uşak, Afyonkarahisar, 
Bilecik, Eskişehir ve 
Kütahya’da elekt-
rik dağıtım hizmeti 
sağlayan Osmangazi 
Elektrik Dağıtım 
AŞ (OEDAŞ), elekt-
rik direklerinin ve 
hatlarının bölgedeki 
kuşlar için oluşturdu-
ğu riskleri azaltmak 
amacıyla belirledikleri 
bölgelerde çalışmalar 
düzenledi.
12 Ekim Dünya 
Göçmen Kuşlar Günü 
nedeniyle, yapılan 
çalışmalar hakkında bilgi veren OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, şunları 
söyledi;  “Bugüne kadar izolasyon çalışması yaptığımız hat uzunluğu 20 
kilometreye ulaştı. Bu da yaklaşık 3 bin 500 direği kapsıyor. Göçmen kuş-
ların yoğun olduğu bölgedeki hatlarda kullandığımız flexiglass adı verilen 
malzeme sayesinde de kuşların akıma kapılma oranını yüzde 95 azalttık. 
Ayrıca kuşları korumaya yönelik çalışmalarımızı bu yıl Can Dostlar sosyal 
sorumluluk projemiz kapsamına aldık.” dedi. 
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UŞAK VALİSİ AKTAŞ “EMNİYET GÜÇLERİMİZ HEM 
ULAŞILABİLİR HEM DE GÜVENİLİR OLACAKTIR”

VALİ DR. NACİ AKTAŞ, ŞEHİT AİLELERİ 
VE GAZİ DERNEKLERİNİ ZİYARET ETTİ

Uşak Vali Dr. Naci Aktaş, Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri 
Derneğini, Muharip Gaziler Derneği Uşak Şubesini ve Uşak Şehit Aileleri 
Dayanışma ve İnsan Hakları Derneğini ziyaret etti. 

HİTİT SERAMİK 
KONKORDATO’YA GİTTİ

Uşak Organize Sanayi Bölgesi’n-
de faaliyette bulunan seramik 
sektörünü öncülerinden Hitit Se-
ramik ekonomik sıkıntı nedeniyle 
borçlarını ödeyemez duruma 
geldiği gerekçesiyle mahkemeye 
başvurduğu ve mahkemenin de 
bu başvuruyu kabul ettiği öğre-
nildi. Hitit Seramik’in kurucusu  
iş adamı İbrahim Hızal yaşamını  
58 yaşında iken 2017 yılında ha-
yata veda etmişti.O günden sonra 
da şirketin yönetimine  kızı Sevgi 
HızalBaşkanlık ediyordu.

UŞAK KENT KONSEYİ, BASIN MENSUPLARIYLA 
KAHVALTILI TOPLANTIDA BULUŞTU

Uşak Kent Konseyi, 
Uşak’ta görev yapan 
basın mensuplarıyla 
sabah kahvaltısında 
bir araya gelerek 
önemli bir tanışma ve 
kaynaşma toplantısı 
gerçekleştirdi. Uşak 
yerel basınının geniş 
katılımıyla düzenle-
nen etkinlikte, şehir-
deki basın kuruluşları 
ve Uşak Kent Konseyi 
arasındaki iş birliği ve 
gelecekte yapılacak 
çalışmalar masaya 
yatırıldı. 

KUŞLARIN AKIMA KAPILMA 
ORANLARI YÜZDE 95 AZALTILDIBANAZ'DA İNTİHAR GİRİŞİMİ, ALKOLLÜ 

ADAM İNŞAATIN TEPESİNE ÇIKTI

Uşak'ın Banaz ilçesinde meydana gelen olayda, isminin Baki olduğu öğrenilen bir vatandaş, inşa-
atın üzerine çıkarak intihar girişiminde bulundu.
Dilek mahallesi Sami Bardakçı Caddesinde yaşanan olayda, Baki isimli bir kişi, alkol aldıktan 
sonra intihar etmeye kalkıştı.
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UŞAK VALİSİ AKTAŞ “EMNİYET GÜÇLERİMİZ HEM 
ULAŞILABİLİR HEM DE GÜVENİLİR OLACAKTIR”

Uşak Valisi Naci Aktaş, aylık asayiş ve gü-
venlik toplantısı için basın mensuplarıyla 
bir araya geldi. Valilik toplantı salonunda 
gerçekleştirilen toplantıya İl Emniyet Mü-
dürü Mehmet Ali Kolcu,İl Jandarma Alay 
Komutanı Fahri Semiz katıldılar.

500 Gıda İşletmesi Kontrol Edildi

Vali Aktaş eylül ayında Uşak’ta meydana 
gelen asayiş olayları ve yapılan çalışmalar 
hakkında bilgiler verdi. Toplantı sonun-
da yaptığı açıklamada ise, özellikle son 
günlerde gündemde olan gıda işletme-
leri konusunda son derece titizlik içinde 
olduklarını ve vatandaşların sağlıklı 
gıdalara erişimi konusundaki çalışmaların 
sürdüğünü ve çerçevede 
500 gıda işletmesinin denetiminin yapıldı-

ğını söyledi.

Siber Devriye Sayımız Artırıldı

Uşak Valisi Aktaş ayrıca, özellikle genç-
lerimizin ve öğrencilerimizin korunması 
amaçlı siber devriye sayısının artırıldığı-
nı ve bu konuda 11 yeni araç tahsisinin 
yapıldığını, bunlara katkısı bulunan 
hayırsever vatandaşlara şükranlarını sun-
duğunu belirterek; ” Bizim önceliğimiz 
vatandaşlarımızın huzur ve güvenliğidir. 
Bu konuda alınan tedbirler artırılarak 
sürdürülmektedir. Bu uygulamalar  taviz 
verilmeden  yapılacaktır. Emniyet güçleri-
miz hem güvenilir olacak hem de ulaşıla-
bilir olacaktır” dedi. / Arif Karakuvat

VALİ DR. NACİ AKTAŞ, ŞEHİT AİLELERİ 
VE GAZİ DERNEKLERİNİ ZİYARET ETTİ

Uşak Vali Dr. Naci Aktaş, 
Harp Malulü Gaziler Şehit 
Dul ve Yetimleri Derneğini, 
Muharip Gaziler Derneği 
Uşak Şubesini ve Uşak Şehit 
Aileleri Dayanışma ve İnsan 
Hakları Derneğini ziyaret 
etti. 
Ziyaretleri sırasında şehit ai-

leleri ve gaziler ile yakından 
ilgilenerek sohbet eden Vali 
Aktaş, “Şehadete yürümüş 
tüm şehitlerimizi rahmetle, 
minnetle anıyorum. Bedenle-
rini siper edip gazi olan tüm 
gazilerimize de şükranlarımı-
zı sunuyoruz. Ahirete intikal 
edenlere Allah’tan rahmet, 

hayatta olan kahraman gazi-
lerimize sağlıklı, huzurlu bir 
ömür diliyorum.” ifadelerini 

kullandı. 
Ziyaretleri sırasında Vali 
Aktaş’a; İl Emniyet Müdürü 

Mehmet Ali Kolcu, İl Jandar-
ma Komutanı Fahri Semiz, İl 
Müftüsü Burhan Çakır, Aile 

ve Sosyal Hizmetler İl Müdü-
rü Zekai İnan eşlik etti. / Arif 
Karakuvat
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HİTİT SERAMİK KONKORDATO’YA GİTTİ
Uşak Organize Sanayi Bölgesi’nde faali-
yette bulunan seramik sektörünü öncü-
lerinden Hitit Seramik ekonomik sıkıntı 
nedeniyle borçlarını ödeyemez duruma 
geldiği gerekçesiyle mahkemeye başvur-
duğu ve mahkemenin de bu başvuruyu 
kabul ettiği öğrenildi. 

Hitit Seramik’in kurucusu  iş adamı İbra-
him Hızal yaşamını  58 yaşında iken 2017 
yılında hayata veda etmişti.O günden son-
ra da şirketin yönetimine  kızı Sevgi Hızal
Başkanlık ediyordu.

17 Ekim 1989 tarihinde Seramik Yer ve 
Duvar Karosu üretimi amacıyla kurulan 
Hitit Seramik  faaliyetine Uşak Organize 
Sanayi Bölgesinde bulunan 500.000 m2 
arazisi üzerinde ilk etapta 1.000.000 m2 
Duvar Karosu, 1.000.000 m2 Yer Karosu 
olmak üzere toplam 2 milyon m2 kapasite 
ile 22 Şubat 1991 tarihinde başlamış ve 
daha sonra  kurulum ve üretimi takiben 
yeni yatırım çalışmaları neticesinde Hitit 
Seramik 76.000 m2'lik kapalı fabrikalar 
kompleksinde 10 milyon m2 üretim kapa-
sitesine ulaşılmıştı.

2000‘li yıllara gelindiğinde 2004 yılında 
yeni yatırımlar için karar verilmiş, kısa 

süre içerisinde şirket öz kaynakları ile 
40.000 m2 ilave kapalı fabrika binaları inşa 
edilerek tamamlanmış, 10 milyon m2 ek 
üretim kapasitesine ulaşılarak, 20 milyon 
m2 kapasiteye 
Kavuşmuştu. 

 Hitit Seramik A.Ş. Yönetim Kurulu 
Başkanı Sevgi Hızal konu ile ilgili yaptığı 
açıklamasında Türkiye geneli başta olmak 
üzere Avrupa,Asya,Amerika ve Afrika 
kıtalarındaki iş paydaşlarıyla,600 çalışanı 
ile birlikte hizmet verdiklerini belirte-
rek;”Hitit Seramik A.Ş. milli bir değerdir.
Yeniden yapılanma sürecinde işin başında 
olan tüm ekibimizle birlikte markamızı 
daha ileriye taşıyacağımıza inanıyorum. 
Pandemi dönemi, TL’deki değer kaybı,-
yüksek faiz gibi nedenlerle kısa vadeli 
ödemelerde yaşanan sıkıntı böyle bir 
karar alınmasına neden olmuştur.

Hiçkimseyi mağdur etmeden markamızı 
daha da güçlendirerek bu süreci aşaca-
ğız”dedi. / Nihal Yavuz

TESCİLLİ ORDU KİVİSİNİN HASADINA 
YAKLAŞIK 15 GÜN SONRA BAŞLANACAK

Uzunlar, Altınordu ilçesindeki bir bah-
çede AA muhabirine yaptığı açıklamada, 
kentte fındıktan sonra üreticilere en çok 
gelir getiren kivinin hasadına yaklaşık 15 
gün sonra başlanacağını belirtti.
Hasat öncesi üreticilerin son hazırlıklarını 
yaptığını anlatan Uzunlar, Türk Patent 
ve Marka Kurumunca coğrafi işaretli 
ürün olarak tescillenen Ordu kivisinin 
kalitesinin çok iyi sevide olduğunu ifade 
etti.Uzunlar, kaliteden dolayı il dışından 
gelen tüccar ve manavların Ordu kivisine 
yoğun ilgi gösterdiğine dikkati çekerek, 
bu kalitenin oluşmasında üreticilerin 
emeğinin yanı sıra mevsimsel şartların da 
etkili olduğunu aktardı.
İl genelinde 5-6 bin ton rekolte bekledik-
lerini dile getiren Uzunlar, kivi fiyatının 
oluşturulan komisyonca belirlendiğini, 
birinci sınıf kivinin kilogramının 40, ikinci 
sınıf kivinin 25, üçüncü sınıf kivinin ise 10 
liradan satılacağını kaydetti.

Uzunlar, bu fiyattan üreticilerin oldukça 
memnun olduğunu belirterek, yakla-
şık 2 hafta sonra çiftçilerin bahçelerine 
girerek hasat yapacağını söyledi.Ordu 
kivisinin raf ve depo ömrünün oldukça 
uzun olduğunu ifade eden Uzunlar, bu 
bölgede kivinin mayısa kadar rahatlıkla 
depoda saklanabildiğini aktardı.Uzunlar, 
kahverengi kokarca zararlısının kiviye 
zarar vermediğini kaydederek, "Şimdiye 
kadar üreticilerimizden bu yönde şikayet 
almadık. Bunun da sebebi kivi bahçeleri-
nin düzenli şekilde ilaçlanmasıdır. Herkes 
bu konuda tedbirini aldı. Üreticilerimizin 
bundan sonraki yıllarda da bu zararlıya 
karşı önlem almalarını bekliyoruz." dedi.

Kivinin Ordu ekonomisine azımsanama-
yacak kadar önemli katkısının olacağına 
işaret eden Uzunlar, şöyle konuştu:

"Bu sezon hasat edilen kividen Ordu 
ekonomisine yaklaşık 200 milyon lira 
gelir girmesini bekliyoruz. Bu para kasım 
ayında Ordu ekonomisine girmiş olacak. 
Fındıktan sonra ilimize sıcak para girme-
sini sağlayan ürün kividir. Bu nedenle 
özellikle sulama problemi olmayan ve 
arazisi müsait tüm üreticilere kivi üret-

melerini, bahçesi olanlara da ürünlerine 
bakmaya devam etmelerini öneriyorum. 
Kivinin şimdiye kadar pazar sorunu 
olmadı. Bundan sonra da olmayacağını 
bekliyoruz."Uzunlar, kivinin fazla işçiye 
gerek duymadan toplanabildiğini, bu 
yönüyle de üreticiye avantaj sağladığını 
sözlerine ekledi. / aa
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UŞAK KENT KONSEYİ, BASIN MENSUPLARIYLA 
KAHVALTILI TOPLANTIDA BULUŞTU

Uşak Kent Konseyi, Uşak’ta görev yapan 
basın mensuplarıyla sabah kahvaltısında 
bir araya gelerek önemli bir tanışma ve 
kaynaşma toplantısı gerçekleştirdi. Uşak 
yerel basınının geniş katılımıyla düzenle-
nen etkinlikte, şehirdeki basın kuruluşları 
ve Uşak Kent Konseyi arasındaki iş birliği 
ve gelecekte yapılacak çalışmalar masaya 
yatırıldı. 

Toplantının ev sahipliğini üstlenen Uşak 
Kent Konseyi Başkanı İbrahim Karade-
deli, basın mensuplarına yönelik yaptığı 
konuşmada, Uşak'ın gelişimine katkı 
sağlayan her kişi ve kurumun büyük 
önem taşıdığını belirtti. Karadedeli, 
yerel basının topluma bilgi akışı sağlama 
görevini yerine getirirken aynı zamanda 
şehrin kalkınmasına da ciddi katkılarda 
bulunduğunu ifade etti. Toplantının amacı 
hakkında konuşan Karadedeli, şunları 
söyledi:
"Yerel Basının Şehrin Gelişimine Katkısı 
Çok Büyük"
“Bugün burada sizlerle bir araya gelmek-

ten büyük mutluluk duyuyoruz. Uşak’ın 
geleceği adına hepimizin sorumlulukları 
var. Basın, bu noktada halkımızla doğru 
bilgi paylaşımı yaparak çok önemli bir 
köprü görevi üstleniyor. Yerel yönetimle-
rin, sivil toplum kuruluşlarının ve hal-
kın sesini duyurmak ve toplumu doğru 
bilgilendirmek adına verdiğiniz emek 
yadsınamaz. Bu toplantıyı, Uşak Kent 
Konseyi ile yerel basın arasındaki ilişkileri 
güçlendirmek, karşılıklı fikir alışverişinde 
bulunmak ve geleceğe dair daha iyi bir 
iletişim kurmak amacıyla düzenledik.”
"Hedefimiz Uşak'ı Daha İyi Bir Yere Taşı-
mak"
Karadedeli, Uşak Kent Konseyi olarak 
basın mensuplarının öneri ve eleştirile-
rini her zaman önemsediklerini, şehrin 
sorunlarına çözüm üretmek adına bu geri 
bildirimleri dikkate aldıklarını vurgula-
dı. Şehrin sosyal, kültürel ve ekonomik 
anlamda gelişimi için hep birlikte çalış-
manın kaçınılmaz olduğunu ifade eden 
Karadedeli, "Amacımız, Uşak’ın her 
açıdan daha ileri bir noktaya taşınması-

dır. Bu doğrultuda basın mensuplarıyla 
iş birliği içerisinde hareket etmek, hem 
şehrin ihtiyaçlarının belirlenmesinde hem 
de yapılan çalışmaların geniş kitlelere du-
yurulmasında son derece kritik bir öneme 
sahiptir," dedi.

Basın Mensuplarıyla Fikir Alışverişi
Toplantı boyunca, Uşak’ın güncel sorun-
ları ve geleceğe yönelik projeler hakkında 
da fikir alışverişinde bulunuldu. Uşak 
Kent Konseyi, toplumsal faydaya yönelik 
projelerin hayata geçirilmesi sürecinde 
basının desteğine ihtiyaç duyduklarını 
belirterek, şehrin her kesimine ulaşmak ve 
doğru bilgiyi yaymak için medya ile olan 
ilişkilerini daha da güçlendirmek istedik-
lerini ifade etti. 

Toplantıda hazır bulunan gazeteciler de 
görüş ve önerilerini dile getirdi. Gazeteci-
ler, Uşak Kent Konseyi'nin şehrin sosyal 
ve kültürel gelişimi adına yaptığı çalışma-
ları takdirle karşıladıklarını ve bu tür top-
lantıların daha sık yapılmasının faydalı 

olacağı görüşünü dile getirdiler.

Geleceğe Yönelik Planlar
Toplantının sonunda Uşak Kent Konse-
yi Başkanı İbrahim Karadedeli, bu tür 
etkinliklerin devam edeceğini ve Uşak’ın 
geleceğine yönelik projelerde basın 
mensuplarının görüşlerini almaya her 
zaman açık olduklarını belirtti. Karadede-
li, “Uşak’ı daha yaşanabilir, daha sosyal, 
daha kültürel bir kent haline getirmek için 
hep birlikte çalışmaya devam edeceğiz. Bu 
yolculukta basının desteği bizim için çok 
kıymetli. Her adımımızda sizlerin katkı-
larını önemsiyoruz,” diyerek toplantıyı 
sonlandırdı.

Kahvaltılı basın toplantısı, samimi sohbet-
ler ve karşılıklı dilek temennileri ile sona 
erdi. Toplantıya katılan basın mensupları, 
bu tür buluşmaların devam etmesi gerek-
tiğini belirterek, Uşak Kent Konseyi’ne 
teşekkürlerini iletti. / Arif Karakuvat

TÜRKİYE'DEN 9 AYDA 22 MİLYON 883 
BİN DOLARLIK BAL İHRAÇ EDİLDİ

AA muhabirinin Doğu 
Karadeniz İhracatçılar Birliği 
(DKİB) verilerinden derledi-
ği bilgiye göre, arıcılık için 
uygun iklime sahip Türki-
ye'nin, ocak-eylül dönemi 
bal ihracatı 5 bin 913 ton 
olarak kayıtlara geçti.

Bu ihracattan 22 milyon 882 
bin 831 dolar kazanç sağlan-
dı.

Söz konusu dönemde ABD, 
Almanya ve Kanada başta 
olmak üzere 49 ülkeye bal 
satıldı.İhracatta ilk sırada 
ABD yer alıyor
Ocak-Eylül 2024'te ABD'ye 9 
milyon 327 bin 460, Alman-
ya'ya 5 milyon 289 bin 192 
ve Kanada'ya 904 bin 756 
dolarlık bal ihraç edildi.

Geçen yılın aynı döne-
minden farklı Macaristan, 
Bangladeş, Irak, Liberya, 
Çekya, Fas, Nepal ve Ekva-

tor Ginesi'ne de bu dönem 
bal satışı gerçekleştirildi.

DKİB Yönetim Kurulu 
Başkanı Saffet Kalyoncu, AA 
muhabirine, balın, Türki-
ye'nin önemli üretim ve 
ihraç ürünleri arasında yer 
aldığını söyledi.

Bu kapsamda bal ihracatın-
da sürdürülebilirliğin sağ-
lanmasının önemli olduğuna 
dikkati çeken Kalyoncu, hem 
ihracatı hem de ülke çeşitlili-
ğini artırmak için çalıştıkları-
nı ifade etti.
Yılı tamamlamaya kısa bir 
süre kaldığını dile getiren 
Kalyoncu, "İhracatçılarımı-
zın markalı ve kaliteli bal 
dış satımına önem vermesi 
halinde ihracatımızın geçen 
yılki düzeylerde gerçekleş-
mesini bekliyoruz." dedi. / aa
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KUŞLARIN AKIMA KAPILMA 
ORANLARI YÜZDE 95 AZALTILDI

Uşak, Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir 
ve Kütahya’da elektrik dağıtım hizmeti 
sağlayan Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ 
(OEDAŞ), elektrik direklerinin ve hatla-
rının bölgedeki kuşlar için oluşturduğu 
riskleri azaltmak amacıyla belirledikleri 
bölgelerde çalışmalar düzenledi.
12 Ekim Dünya Göçmen Kuşlar Günü ne-
deniyle, yapılan çalışmalar hakkında bilgi 
veren OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, 
şunları söyledi;  “Bugüne kadar izolasyon 
çalışması yaptığımız hat uzunluğu 20 ki-
lometreye ulaştı. Bu da yaklaşık 3 bin 500 
direği kapsıyor. Göçmen kuşların yoğun 
olduğu bölgedeki hatlarda kullandığımız 
flexiglass adı verilen malzeme sayesinde 
de kuşların akıma kapılma oranını yüzde 
95 azalttık. Ayrıca kuşları korumaya 
yönelik çalışmalarımızı bu yıl Can Dostlar 

sosyal sorumluluk projemiz kapsamına 
aldık.” dedi. 
Göçmen kuşlara yönelik çalışmalarını bu 
yıl Can Dostlar sosyal sorumluluk projesi 
çatısı altında birleştirdiklerini anlatan 
OEDAŞ’ın Direktörü Muzaffer Yalçın, Ma-
yıs ve Ekim ayının ikinci cumartesi günü 
kutlanan ve ikincisi bu yıl 12 Ekim’e denk 
gelen Dünya Göçmen Kuşlar Günü dola-
yısıyla çalışmaları hakkında bilgi verdi.
“Hatların tasarım aşamasından itibaren 
kuşları korumak için çalışıyoruz”
Kuşların yoğun olduğu bölgelerde enerji 
nakil hatlarının tasarım aşamasından iti-
baren çeşitli çalışmalar yürüttüklerini söy-
leyen Yalçın, “Kuşların akıma kapılmaları-
nı önleyen direk tiplerini seçme, direklerin 
kuşların geçişini engelleyen sistemlerle 
donatılması ve kuşların konmasını engel-

leyen önlemler gibi örnek uygulamaları 
bölgemizde hızla yaygınlaştırıyoruz. 2021 
yılı itibarıyla başladığımız bu çalışmalar 
neticesinde toplam 20 kilometrelik hattın 
izolasyonunu başarıyla tamamladık. Bu 
da yaklaşık 3 bin 500 direğe denk geli-
yor. Bunun yanında hatların enerji geçen 
bölümlerinde flexiglass adı verilen bir 
malzeme kullanıyoruz. Bu sayede kuşlar, 
direklerin enerji olmayan bölümlerinde 
yuva yapabiliyor. Bu çalışmalarımız ne-
ticesinde kuşların akıma kapılma oranını 
yüzde 95 azalttık.” dedi.
“Kuş yuvaları için prototipler oluşturduk”
Can Dostlar projesi kapsamında sokak 
hayvanları için hurda malzemelerden 
barınaklar yaptıklarını hatırlatan Yalçın, 
şöyle devam etti; “Şimdi de yine hurda 
malzemelerden kuş yuvaları yapıyoruz. 

İlk prototipleri de çıkardık. Kuşlara ve 
bölge koşullarına en uygun yuvayı belir-
ledikten sonra ekip arkadaşlarımız hurda 
malzemelerimizi dönüştürecek ve bu yu-
vaları bölgedeki uygun yerlere asacağız.”
“Muhtarlarımız kuşlar konusunda çok 
duyarlı”
Yalçın, göçmen kuşların yoğun olarak 
geçtiği dönemlerde muhtarların kendi-
lerine bilgi verdiğini, bu süreçte kuşların 
akıma kapılma ihtimaline yönelik riskleri 
azaltmak için ilgili bölgede planlı olarak 
kesinti yapabildiklerini belirterek, duyarlı 
davranışları için muhtarlara teşekkür etti. 
/ Nihal Yavuz
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RİCHARD WAGNER'İN ÜNLÜ ESERİ “UÇAN HOLLANDALI”
OPERASI, İSTANBUL SEYİRCİSİYLE BULUŞUYOR

Eser, flaman kültüründe ve gemiciler ara-
sında dilden dile dünyaya yayılarak bir ef-
saneye dönüşe ve birçok edebiyat türüne, 
sanat eserine, halk türkülerine, şarkılara, 
seremonilere konu olan aynı adlı efsane-
den ismini alıyor.

İstanbul Devlet Opera ve Balesi (İDOB) 
başrejisörü Caner Akın ve orkestra şefi 
İbrahim Yazıcı, esere dair AA muhabirine 
açıklamalarda bulundu.

Akın, Wagner'in eserlerinden biri olan 
Uçan Hollandalı'ya İstanbul seyircisinin 
önem verdiğini belirterek, "Rahmetli sop-
ranomuz Zehra Yıldız zamanında İstanbul 
Operası'nda yapıldığında bu prodüksi-
yon, inanılmaz bir sükse yapmıştı. Kendi-
si bu sayede yurt dışında ismini çok fazla 
duyurdu. Biz de ne mutlu ki yaklaşık 30 
yıl sonra bu eseri, İstanbul seyircisine ilk 
kez orijinal diliyle yeni bir modern pro-
düksiyonla sunma imkanı yakaladık. O 
yüzden bu eser çok ayrı bir yerde." dedi.

Wagner'in müziği tamamen efekt olarak 
kullandığına işaret eden Akın, "Wagner'in 
bir operasını seyredenler eser başladığı 
anda direkt atmosfere giriyor. Çünkü öyle 
büyük bir besteciydi ki, orkestradaki her 
türlü sazı, her türlü enstrümanı sadece ve 
en öncelikli olarak efekt yapmak üzerine 
bestelerini gerçekleştirdi. Opera dün-
yasında ve tarihinde kendi kurguladığı 
konular, librettolarını yazdığı eserler ken-
disini çok ayrı bir yerde tutuyor." değer-
lendirmesini yaptı.

Bizim tahminimizin çok ötesinde dünya 
çapında bir prodüksiyon ortaya çıktı
Akın, Wagner'in "gesamtkunstwerk (bü-
tünlüklü sanat eseri)" kavramını çok iyi 
algılamak, özümsemek gerektiğine dikka-
ti çekerek, "Biz bu anlamda çok mutluyuz. 
Çünkü İstanbul seyircimiz, bu bağlamda 
o kadar dolu, o kadar donanımlılar ki on-
lara yaptığımız müziği, sahne eserini her 
türlü üst düzey bir noktada sunmak için 

gayret gösteriyoruz." diye konuştu.

Uzun yıllar sonra tekrar sahnelenin eserin, 
orijinal dilinde ilk kez izleyiciyle buluştu-
ğunu aktaran Akın, şunları kaydetti:

"Sahne üzerinde 100 küsur kişi var. Bu 
eserin şu anda temsilinin gerçekleşmesi 
için totalde 354 kişi emek veriyor. Bir de 
bunun hazırlık süreci var. Yani solistler ve 
koro yaklaşık ocak ayından beri müzikal 
provalarını yapıyorlardı. Nisan ayında da 
sahne provalarına başladılar. Normal bir 
eser için çok fazla vakit ama Wagner'in 
müziği ve dramaturjisi o kadar derinle-
mesine ki, bunu en iyi şekilde sunabil-
mek için çok ince bir çalışma gerekiyor. 
Rejisör arayışımız oldu. Almanya'da 
beraber çalıştığım rejisör Sebastian Wel-
ker'i çağırdık. Çünkü Sebastian'ın babası 
Almanya'nın en ünlü ve en büyük Wagner 
şarkıcılarından bir tanesiydi. Bu dünyanın 
içine doğduğu için, bu eseri en iyi onun 
sahneleyebileceğini düşündük. Bizim 
tahminimizin çok ötesinde dünya çapında 
bir prodüksiyon ortaya çıktı. Yurt dışında 
da haberleri yapılıyor. Ülkemize sadece 
bu eseri görmek için geliyorlar."

Temsil günleri bile prova yapıyoruz
Orkestra şefi İbrahim Yazıcı ise Kuzey 
Avrupa destanı olan eserin Richard Wag-
ner'in orta dönem eserlerinden olduğu-
nu, Beethoven'dan çok izler taşıdığını, 
herkesin ölümsüzlüğün peşinde koşarken 
Uçan Hollandalı'nın ölebilmenin peşinde 
koştuğunu söyledi.

Yazıcı, esere hazırlanmanın çok kolay ol-
madığının altını çizerek, şu bilgileri verdi:

"Biz daha ziyade İtalyan repertuvarı üzeri-
ne çalışan bir operayız. Çünkü İtalyanca, 
Türkçeye vokal açıdan daha yakın. Bizim 
seslerimiz de açıkçası Akdeniz sesi oldu-
ğu için renkli ve biraz daha kırılgan sesler. 
Wagner için biraz daha güçlü kuvvetli 
sesler lazım. Bir defa onun için doğru bir 

ekiple çalışmak lazım. Allah'tan söyleye-
bilecek solistlerimiz vardı. Ben şef olarak 
önce piyanistlerimizle eseri biraz çalıştım. 
Daha sonra onlar solistleri hazırlıyorlar. 
Koro şefimiz koroyu hazırladı. Ben orkest-
rayı hazırladım. Açıkçası bunu kısa bir za-
manda yaptık. Temsil günleri bile temsile 
çıkmadan önce hala içimizde, aklımızda 
kalan riskli yerler varsa sahnede provasını 
yapıyoruz."

Operanın fabrika gibi çalıştığına dikkati 
çeken Yazıcı, "Aşağıda atölyelerimizde 
dekorlar, kostümler yapılıyor. Arkası 
inanılmaz bir teknik donanıma sahip. 
Sizin sahnede gördüğünüz kişiler kadar 
arkada çalışan belki daha da fazla kişi 
vardır. Ancak o şekilde eser ortaya çıkıyor. 
Zaten orkestrayı göremiyorsunuz, çukur-
dayız. Biz bile kendi sahnede olduğumuz 
eserlere misafirlerimizi getirmek için bilet 
almak istediğimizde gerçekten yok maa-
lesef diyorlar. Eğer iyi bir şey yaptıysanız 
dönüşleri olumlu oluyor. Çok iyi bir şey 
değilse onu anlıyor izleyici. O yüzden biz 
de elimizden gelenin en iyisini onlara sun-
maya çalışıyoruz." şeklinde konuştu.

"Uçan Hollandalı" hakkında

Dünyada ilk kez 1843 tarihinde Dres-
den'deki Königliches Hoftheater'da 
sahnelenen "Uçan Hollandalı", dünya dışı, 
doğaüstü bir varlık olan Hollandalı'nın 
sadık bir kadının aşkı aracılığıyla kefaret 
aradığı, akıl dışı bir yolculuk anlatılıyor.

Denizlerin ruhu sayılan bir denizci ile 
gemisinin hikayesini konu alan operada, 
İDOB Orkestrasını İbrahim Yazıcı yönetir-
ken, dekor tasarımına Efter Tunç, kostüm 
tasarımına Serdar Başbuğ, ışık tasarımına 
Yakup Çartık, koreografisine ise Emre Ka-
raca imza attı. Eserde koroyu da Volkan 
Akkoç yönetiyor.

Temsillerde "Der Hollander" rolünde 
Alper Göçeri ve Murat Güney, "Senta" 
rolünde Perihan N.Artan ve Evren Ekşi, 
"Daland" rolünde Umut Tarık Akça ve 
Göktuğ Alpaşar, "Erik" rolünde Efe Kışlalı 
ve Hüseyin Likos, "Mary" rolünde Aylin 
Ateş ve Deniz Likos, "Der Steuermann" 
rolünde Berk Dalkılıç ve Yoel Keşap sahne 
alıyor.

Eser, 17 Ekim ve 2-6 Kasım'da AKM Türk 
Telekom Opera Sahnesi'nde sahnelenecek. 
/ aa

TÜRKİYE STRATEJİK KONUMUYLA ULUSLARARASI
YATIRIMLAR İÇİN OLDUKÇA CAZİP BİR PROFİL ÇİZİYOR

AA muhabirinin sorularını yanıtlayan, 
uluslararası danışmanlık şirketi Kear-
ney'in Orta Doğu ve Afrika Bölge Başkanı 
Zuazua, Türkiye'deki mevcut yatırım 
ortamının oldukça cazip olduğunu belir-
terek, ülkenin stratejik konumu, altyapı 
yatırımları, AB ile güçlü ticaret ortaklığı, 
büyük nüfusu, perakende pazarı ve genç, 
eğitimli ve dinamik bir iş gücü nedeniyle 
küresel işletmeler ve insanlar için kritik 
merkez haline geldiğini söyledi.Şirketlere, 
Türkiye'nin nasıl geliştiğine bakmalarını 
ve bunu bir yatırım fırsatı olarak ciddi 
şekilde değerlendirmelerini tavsiye etti-
ğini aktaran Zuazua, Kearney'nin kendi 
raporlarının da Türkiye'nin artan önemini 
ortaya koyduğuna işaret etti.
Zuazua, "İstanbul, bir şehrin küresel ser-
maye, insan ve fikir akışlarını ne ölçüde 

çekebileceğini, elinde tutabileceğini ve 
üretebileceğini ölçen 2023 Küresel Şehirler 
Endeksi'nde 156 şehir arasında üç sıra 
yükselerek 25'inciliğe yükseldi. Endeks-
te yükselen şehirler, düşük büyüme ve 
yüksek faiz oranlarının dünya çapında-
ki kalıpları arasında ekonomik olarak 
sağlam olduklarını kanıtladı. Uluslararası 
Doğrudan Yatırım (UDY) açısından, son 
'Uluslararası Doğrudan Yatırım Güven 
Endeksi'miz Türkiye de dahil olmak üzere 
gelişmekte olan pazarların listedeki var-
lıklarını artırmaya devam ettiğini gösteri-
yor." diye konuştu."Türkiye Orta Doğu ve 
Afrika için stratejik önemde"
Kearney Orta Doğu ve Afrika Bölge Baş-
kanı Zuazua, uluslararası yatırım için en 
cazip ve son birkaç yılda önemli büyüme 
potansiyeli gösteren sektörlere dikkati 

çekerek, Türkiye'deki pazarın temelleri-
nin güçlü ve yüksek büyüme potansiyeli 
gösterdiğini dile getirdi.Üretim ve tüketici 
perakendesinde yıllık net satışları 1 milyar 
doları aşan 80'den fazla özel sektör şirketi 
bulunduğunu anlatan Zuazua, "Bankacı-
lık ve finansal hizmetler, enerji ve kamu 
hizmetleri, ulaşım ve lojistik sektörü 
oldukça güçlü ve bu sektörler Türkiye'ye 
çok sayıda yatırım çekti. Hızla büyüyen 
enerji sektörü özellikle ilgi çekici çünkü 
sadece Orta Doğu ve Avrupa arasında 
önemli bir rol oynamakla kalmayıp aynı 
zamanda Türkiye'nin sürdürülebilir gele-
ceğinin anahtarını da elinde tutmaktadır. 
Üretim, perakende, lojistik ve enerjiye ek 
olarak, fintek, oyun ve dijital endüstrileri 
uluslararası yatırımcılar için en çekici olan 
sektörler arasında." şeklinde konuştu.

Zuazua, Türkiye'nin Orta Doğu ve Afrika 
için stratejik önemde olduğunun altını 
çizerek, Türk teknoloji girişimi Insider'ın 
Orta Doğu ve Afrika'da 3,7 kat büyüme 
elde etmesi gibi gelişmelerin burada 
sağlam bir potansiyel olduğunu göster-
diğini belirtti.Türkiye ve Birleşik Arap 
Emirlikleri (BAE) arasındaki "İkili Ticaret 
ve Kapsamlı Ekonomik Ortaklık Anlaşma-
sı" gibi ikili ticaret fırsatlarının varlığına 
işaret eden Zuazua, "GCC'deki yerelleşme 
eğilimi, Türk işletmeleri için de fırsatlar 
sağlayacakken, Türkiye'nin güçlü yönleri, 
Avrupa'ya doğru büyüdükçe GCC grup-
ları ve egemen varlık fonları için fırsatlar 
sağlayacak." ifadelerini kullandı."Türkiye 
benzersiz stratejik konumu ve büyüyen 
ekonomisi ile yatırım çekmeye devam 
edecek" / aa
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V

İl Jandarma Kom: 0276 216 36 76

Uşak Barosu: 0276 215 91 67

SGK: 0276 227 39 11
İl Sağlık Müdürlüğü: 0276 227 00 34
Halk Sağlığı Müd: 0276 216 40 01
Orman İşletme Müd: 0276 227 00 38

Defterdarlık: 0276 223 54 88
V

İş-Kur İl Md: 0276 212 14 62
Kadastro Müdürlüğü: 0276 223 09 62
T
Karayolları 25. Şube Md: 0276 227 27 40
DSİ
Kültür T

Müftülük: 0276 223 12 68
Nüfus Md: 0276 223 54 75
Telekom İl Müd: 555 10 12
San. ve 

KYY Md: 0276 223 98 27

Gıda, Tarım ve Hayv. İl Md: 0276 231 1504
EDAŞ: 0276 231 16 60

Banaz Kaymakamlığı: 0276 3151019
Banaz Bld: 0276 315 10 35
Eşme Kaymakamlığı: 0276 4141002

Karahallı Kaymakamlığı: 0276 517 1545

1 56
Ulubey Kaymakamlığı: 0276 716 27 00

Çevre Sağlık Lab: 0276 227 39 56
Halk Sağlığı Lab: 0276 227 39 89
V

Alo V
Alo İlk Yardım: 112
Yangın: 110

Jandarma : 156
Alo Zabıta: 153
Orman Yangın: 177

Arıza: 186

Doğalgaz 

Ulaşım ve Konaklama

DDY Gar Müdürlüğü: 0276 216 60 73
Hava Meydanları İş: 0276 253 37 42
Anadolu Ulaşım: 444 01 64

Pamukkale T
Tur: 0276 227 99 99

Ağaoğlu Otel: 0276 223 38 14
On Arslan Otel: 0276 215 17 91
Şahlan1: 0276 223 38 41
Dülgeroğlu Otel: 0276 227 37 73
Otel Çardak: 0276 227 20 88
Grand Otel Uzcan: 0276 224 60 60
Uşak Sanat Konağı:276-224 36 37
                                506-116 66 51
Kargolar
Sürat Kargo: 0276 224 50 79
Ekspres Kargo: 0276 215 26 69
Aras Kargo: 0276 212 44 60
Y
Noterler
1. Noter: 0276 215 18 43
2.Noter: 0276 227 25 24
3. Noter: 0276 212 38 70
4. Noter: 0276 227 82 18
5. Noter: 0276 224 47 47
6. Noter: 0276 227 75 52  

AK
CHP: 0276 223 99 29
MHP: 0276 224 35 22
DSP: 0276 224 42 87
DP: 0276 224 42 87
SP: 0276 223 01 92

Rektörlük:0276 221 21 21

Uşak Sağlık Y.O: 0276 227 20 72
Uşak Meslek Y.O: 0276 223 03 96
Banaz Meslek Y.O: 0276 315 14 42
Eşme Meslek Y.O: 0276 414 36 00
Karahallı Meslek Y.O.: 0276 517 16 91

Y.O: 0276 618 15 31
Ulubey MYO Açık Öğr. Fak.: 0276 223 20 50

Güzel Sanatlar Fak: 0276 221 21 38

Bankalar

Vakıf Bankası: 0276 212 16 40
Halk Bankası: 0276 221 30 30
İş Bankası: 0276 227 77 41

TEB: 0276 224 51 64
Y

Akbank: 0276 215 17 17
Şekerbank: 0276 215 15 20
Kuveyt Türk: 0276 227 77 49
QNB

ÖNEMLİ TELEFONLAR

NÖBETÇİ
ECZANELER

NÖBETÇİ
ECZANELER

HUZUR ECZANESİ 
KÖME MH. YÜCELTİ SK. A.YILANCIOĞLU İŞHANI 
NO:2/A-ULU CAMİİ OTOPARKI KARŞISI 
227 03 03

FATİH ECZANESİ 
ESKİ SSK HASTANESİ ALTI İŞ-KUR SOKAĞI 
CUMHURİYET MAH. SAFFET EFENDİ SOK. NO 39/A 
222 25 22

DURAN ECZANESİ 
ÜNALAN MAH.ZÜBEYDE HANIM CAD.YİĞİT SOK.
NO.2/A STADYUM AŞAĞISI KÜTÜPHANE KARŞISI 
224 51 77

15 Ekim 2024

BANAZ'DA İNTİHAR GİRİŞİMİ, ALKOLLÜ 
ADAM İNŞAATIN TEPESİNE ÇIKTI

Uşak'ın Banaz ilçesinde 
meydana gelen olayda, 
isminin Baki olduğu öğre-
nilen bir vatandaş, inşaatın 
üzerine çıkarak intihar 
girişiminde bulundu.
 Dilek mahallesi 
Sami Bardakçı Caddesin-
de yaşanan olayda, Baki 

isimli bir kişi, alkol aldık-
tan sonra intihar etmeye 
kalkıştı.
 Edinilen bilgiye 
göre daha önce işlediği bir 
suçtan dolayı cezaevine 
girip çıkan ve şuanda de-
netimli serbestliği bulunan 
ve her gün ilçe emniyet 

müdürlüğüne giderek 
imza verdiği öğrenilen 
Baki isimli kişinin, daha 
önce de bir çok kez intihar 
girişiminde bulunduğu 
öğrenildi.
 Olay yerine gelen 
polis ve itfaiye ekipleri, 
intihar etmek isteyen kişiyi 

zor da olsa ikna etmeyi ba-
şardı ve olası bir facia'nın 
eşiğinden dönüldü.
 Öte yandan polis 
ekipleri yakaladığı Baki 
isimli kişiyi, ifadesini 
almak üzere karakola gö-
türdü./ Özel Haber Nihal 
Yavuz
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Müşterilerimize hergün daha hızlı, 
yaratıcı ve dinamik fikirler sunuyoruz. 

Grafik & Tasarım ekibimiz her türlü işinizi 
baskıya en uygun olarak tasarlar, hazırlar 

ve kusursuz bir işin temelini burada 
atmış olurlar.

TASARIM
Şekilli kesimden, kısmi laka, varak 

yaldızdan, selefona, gofreye.(kabartma)
Olay Matbaası’na gelen bir işiniz tasarım 

halinden son ana kadar bizim çatımız 
altında üretilir. Böylece %100 kontrol 

edilebilir bir süreci size sağlamış oluruz.

BASKI
SONRASI

TECRÜBENİN GÜCÜ
TASARIMDAN BASKIYA

15 yılı aşkın tecrübemiz, bizi matbaacılık ve özellikle 
ambalaj konusunda uzman konumuna getirdi. Devamlı 
yenilikleri aramamız, en son teknolojileri takip edip 
uygulamamız bizim matbaacılık ve ambalaj sektörünün 
sayılı firmaları arasında yer almamızı sağladı.

Ofset makinelerimizle her türlü 
müşteriye ve her ebat işe cevap 

verebilmekteyiz.
Saatte 16500 tabakalara varan hızlarla 

baskı yapabilen Heidelberg Ofset 
makinalarımız, kaliteli baskıyı en hızlı 

şekilde tamamlar

BASKI

MATBAA HİZMETLERİ
Ambalaj - Etiket - Dergi - Katalog - Kitap 

- Insert - Afiş -Broşür - Form - Çanta - 
Kurumsal Kimlik Tasarımı
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UŞAKSPOR BİR PUANA RAZI OLDU (1-1)
TFF Nesine 3. Lig 2. Gurup 6. hafta ma-
çında Uşakspor, kendi sahasında etkisiz 
oynadığı İnegöl Kafkasspor karşısında 
1-1 berabere kaldı ve liderlik koltuğunu 
Muğlaspor'a kaptırdı.

TFF Nesine 3. Lig 2. Gurup 6 hafta  maçın-
da Uşakspor, kendi sahasında İnegöl Kaf-
kasspor'u yenerek 3 puanın sahibi oldu 
ve liderliğini devam ettirdi. Uşakspor'a 
galibiyeti getiren gol Semih Akyıldız'dan 
geldi.
Uşak 1 Eylül Stadı’nda oynanan karşılaş-
mayı hakem Osmam Köksaldı yönetti. 
Mücadeleye hızlı başlayan Uşakspor, 
zehirlenme tehlikesiyle geceyi hastanede 
geçiren inegöl temsilcisi karşısında ilk 
yarıda gol bulamadı. Karşılaşmanın ilk 
yarısı 0-0’lık eşitlikle sona erdi.

İkinci yarıya hızlı başlayan Kızmızı Si-
yahlı ekip başlama düdüğünden 3 dakika 
sonra 48. dakikada Uşakspor'un tecrübeli 
oyuncusu Semih Akyıldız ceza sahasında 
topla buluşarak etkili bir şut çıkardı ve 
topu ağlara gönderdi. Bu golle Uşakspor, 
1-0 öne geçti.
78. dakikada Kafkasspor'un sağ kanattan 

kullandığı serbest vuruşta Umut Doğ-
du'nun ceza sahasına yaptığı ortaya yük-
selen Yağız Haydar Doğan yaptığı etkili 
kafa vuruşuyla kalecinin sağından topu 
ağlara gönderdi. 1-1.

Uşakspor, kalan dakikalarda gol arayışla-
rına devam etti ancak savunmayı aşama-
yarak skoru değiştiremedi.
Mücadele, 1-1'lik beraberlik ile tamamla-
nırken, kırmızı-siyahlılar ligdeki liderlik 
koltuğunu Muğlaspor'a kaybederek 6. 
haftayı 3. sırada tamamladı.
TFF 3.Lig 2.Grup’ta 6.Haftada Alınan 
Sonuçlar Şu Şekilde;

AMASYASPOR FUTBOL KULÜBÜ 2-1 
BALIKESİRSPOR
MUĞLASPOR KULÜBÜ 3-0 BEYKOZ 
İSHAKLI SPOR FAALİYETLERİ A.Ş.
SMART HOLDİNG A.Ş.ÇAYELİ SPOR 0-1 
ETİMESGUT BELEDİYESPOR
ONUKSPORTS KELKİT HÜRRİYET 
SPOR KULÜBÜ 5-0 ADIYAMAN FUT-
BOL KULÜBÜ A.Ş.
FATSA BELEDİYESPOR 5-0 T.METAL 
1963 SPOR
ETİ GÜBRE MAZIDAĞI FOSFAT SPOR 

0-0 TİRE 2021 FUTBOL KULÜBÜ
UŞAK SPOR A.Ş. 1-1 İNEGÖL KAFKAS 
SPOR KULÜBÜ

SİLİVRİSPOR 1-0 NEVŞEHİR BELEDİYE 
SPOR / Arif Karakuvat


